
Samrådsspørgsmål AU

Samrådsspørgsmål AU:

”Vil ministeren redegøre for omfang og indhold af samt 

formål med kontakterne mellem en medarbejder i 

Transportministeriet og DSB’s bestyrelsesformand om en 

artikel i DSB’s personaleblad med kommentarer fra 

partiernes trafikpolitiske ordførere?”

Jeg oplyste på samrådet den 9. juni, at

jeg ville forhøre mig i mit ministerium 

om denne sag.

Jeg har spurgt til, om mine 

medarbejdere i ministeriet har haft 

kommunikation med DSB om dette 

emne.

En af mine medarbejdere har oplyst, at 

han har en erindring om en ordveksling 

med daværende bestyrelsesformand 

Mogens Granborg om det pågældende 

spørgsmål.
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Ordvekslingen skete i forlængelse af et 

andet emne, og der var alene tale om en 

uformel udveksling af synspunkter. Der 

foreligger i sagens natur ikke et referat 

fra denne uformelle ordveksling.

Jeg har ikke yderligere at tilføje. 


